
 

 

 

 

 
 

 

Brugge 

 

  
Dat ik de laatste stafhouder van Brugge ben,  is  een feit sinds onze vergadering van 24 april jl. 
Het was een intens jaar : naast alle ‘klassieke’ perikelen als stafhouder, waren er de 
evenwichtsoefeningen van de fusie.    
 
Er is nog veel werk aan de winkel : de lokale en praktische klemtonen moeten verder in elkaar 
gepast worden.  Graag zou ik verder willen schrijven aan dit fusieverhaal samen met de kern van 
confraters die de laatste 2 jaar aan de weg timmerden.  U kent ze inmiddels allemaal.   
We zijn ervan overtuigd dat de ‘nieuwe’ balie een meerwaarde is voor ons allen.  
 
Er is ook de crises van ons beroep :  na de btw,  de nieuwe pro deo nomenclatuur, de 
opeenvolgende potpourri’s, de IOS procedure,  zitten we in een tijdperk waar het voor cliënten 
evident is dat  informatie snel  te vinden is op het internet, liefst gratis of tegen een habbekrats.  
De platformen Regsol en DPA deposit luiden het digitale tijdperk in.   
Hier zitten heel wat uitdagingen voor de nieuwe balie en dit binnen de Orde van Vlaamse balies, 
die zich sterker zal moeten profileren als een belangen- en lobbygroep. 

Ik wil graag Uw belangen behartigen bij al deze uitdagingen.   

U mag op me rekenen. Ik reken graag op Uw stem. Alvast hartelijke dank !   

Steeds tot Uw dienst,  oprecht confraterneel  -   Johan PERSYN 

 


